
Міністр освіти і науки України Д. Табачник вважає, що найкращі 

законодавчі ініціативи трьох законопроектів про вищу освіту, 

зареєстрованих у Верховній Раді, необхідно об’єднати в одному. 

На думку міністра, усі законопроекти мають цілий ряд цікавих і дуже 

важливих новацій. Тому найбільш перспективний шлях – просити Комітет 

Верховної Ради з питань науки та освіти створити робочу групу за участі 

представників авторського колективу кожного законопроекту, спробувати 

інтегрувати найкращі законодавчі новели кожного та підготувати зведений 

законопроект. 

Д. Табачник наголосив, що пріоритет повинен мати той варіант 

законопроекту, який містить мінімальні ризики для суспільства. На погляд 

міністра, найбільш професійний законопроект, який підготовлений людьми, 

що працюють у системі вищої освіти багато років, – це закон у минулому 

керівників вищих навчальних закладів М. Сороки, С. Ківалова та  

Г. Калетніка. 

Він також звернув увагу, що для повноцінної реалізації будь-якого із 

запропонованих проектів закону необхідно понад 120 підзаконних актів  

(Д. Табачник хоче об’єднати три законопроекти про вищу освіту в один // 

Український науковий клуб (http://nauka.in.ua/news/science-

policy/article_detail/8838?print=true). – 2013. – 18.05). 

 


